
 
 
 

MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforeningsstyret 
Møtested: Bårdshaug Herregård 
Møtedato: 14.12.2022 Tid: 13.00-15.00 
 
 
Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Jan Arne Øberg   YST 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Toril Beate Sundli Rosmo  YHS  
 Grete Benum    YKKO 
 Bente Fagerli    Styremedlem 
 Nina Olsen    Styremedlem 
  
  
Forfall: Marit Halsetrønning   Nestleder 
 Lasse Sørmo    Ungdomstillitsvalgt 
 Nina Øberg    Ungdomsutvalg 
 Brit Ingeborg Hansen   Pensjonisttillitsvalgt 
 Robert Selnes    Styremedlem 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud 
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 Info fra leder 
 Sammendrag: 

• Fagforbundsuke: Onsdag 30. november var leder for ungdomsutvalget og 

leder i fagforeningen på besøk ved brannstasjonen. Overasket medlemmene 

med kake. Vi fikk omvisning ved den nye flotte brannstasjonen. Fikk 

informasjon fra brannmester om planer for Orkland Brann og redning. 

Bygging av ny brannstasjon er kommet godt i gang ved Krokstadøra, og planer 

for ny er under arbeid i Meldal. 

• Yrkesseksjonssamling: 23. – 24. november ble det arrangert samling for 

plasstillitsvalgte og yrkesseksjonsleder ved Hovde Gård, Brekstad. Alle 

plasstillitsvalgte fra alle avtaleområdene var invitert. Tema for samlingen var å 

se og styrke samarbeidet mellom plasstillitsvalgte, yrkesseksjonsledere og 

frikjøpte tillitsvalgte. Vi hadde lederne for yrkesseksjonene fra fylkeskontoret 

som kursledere.   

• Møte i koordineringsledd for ReMidt. Tema var arbeidsavtaler og 

åpningstider. Hovedtillitsvalgt og kompetansesentret jobber videre med 

sakene.  

• Møte i koordineringsledd for brann og redning. Tema var samarbeid mellom 

Orkland, Hitra og Frøya. Valgt tre representanter som skal følge opp dette 

videre. Blir møte med brannmestere og kommuner på nyåret. Beredskap og 

trygghet for innbyggerne er hovedfokus. 

 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Jan Arne Øberg 

 

 Forslag til vedtak: 
 Til orientering. 
 

 
46/22 Regnskap / budsjett 
 Sammendrag: 

Kasserer går gjennom regnskap så langt i 2022. 

Budsjett for 2023. Vi går gjennom postene for å se på hva vi kan sette opp til 

neste år. Vi må kanskje satse litt mer på kurs og aktiviteter i 2023. 

 
Følgende hadde ordet: 
Jan-Rune Erlandsen 
Jan Arne Øberg 
Bente Fagerli 
Nina Olsen 
Ragnar Martin Opøien 
Grete Benum 
 



 
Forslag til vedtak: 
Styret setter opp forslag til budsjett til 2023.  

__________________________________________________________________________ 
 
 
 
47/22  Medlemsoversikt 
  Sammendrag: 

Siste måned har det vært en økning med to yrkesaktive, og fem totalt i 

fagforeningen. 

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
       
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar orienteringen til etterretning. 
___________________________________________________________________________ 
 
48/22  Innkommende saker 
  Sammendrag: 

 
Sak 1: 
Søknad om støtte til reise og opphold til Brannkonferansen, Gardermoen 8.-9. 

mars 2023. Fem medlemmer fra Orkland brann og redning ønsker å delta på 

Brannkonferansen. 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 

Forslag til vedtak: 
Styret gir støtte til reise og opphold på inntil kr. 7000,- pr medlem. Støtten 
utbetales mot kvittering i PDF. 
 
Sak 2: 

Plasstillitsvalgt på renhold, bor på Vormstad. 
Hun mener at det blir litt feil når hun skal dra til Lensvik for egen kostnad. 

  
Hun må etablere en vara eller i form av en klubb slik at de blir flere på 
renhold. 

  Mulige alternativer: 
1. Hun kan skrive reiseregning. 
2. Skrive reiseregning inntil ett beløp. 
3. En fastsum som er 45 x 4,05 =183 x 2 = 365,- dvs. kr. 365,- hver gang hun 

kjører. 
 

 



 
Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Bente Fagerli 

Nina Olsen 

 

Forslag til vedtak: 

En av de frikjøpte hovedtillitsvalgte må ta opp dette med 
kommunedirektøren. Arbeidsgiver må dekke denne kostnaden. 
 
Sak 3: 
Innkjøp av fane. Etter representantskapsmøte på Stjørdal, der hvor det var 

fane markering for barnehagestreikende så kom forslaget om å kjøpe fane til 

fagforeningen opp. det ble sendt ut en e-post til alle styremedlemmene om 

fagforbundet Orkland skulle kjøpe. Det var positiv respons på det. Tilbud ble 

innhentet. Kr. 26 000,- for komplett fane, regntrekk, spyd og stativ. 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
Forslag til vedtak: 
Styret godkjenner innkjøp av fane. 
 

 
VEDTAK: 

1. Forslag enstemmig vedtatt. 

2. Forslag enstemmig vedtatt. 

3. Forslag enstemmig vedtatt. 

__________________________________________________________________________ 
 
49/22  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 

 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


